
Kommenttiklipin litterointi 

Haastateltava: 

Mä ajattelen, että tietyllä tavalla medialla ei ole vastuuta siitä, että minkälaisia 
mielikuvia ikään kuin herää yleisössä, koska yleisö on niin kun vähän arvaamaton 
vastaanottaja myös. Mutta medialla on tosi iso vastuu siitä, että sen oman journalismin 
faktat on oikein ja ne on esitetty oikeassa kontekstissa eli että se kokonaisesitys on 
oikea ja silloin on totta, että välillä pelkkä oikeisiin faktoihin tuijottaminen ei itse 
asiassa riitä perusteluksi hyvälle journalismille. 

 


